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 Taina Lonka tiedusteli Paljasuon käytöstä tulevaisuudessa. 
 
 Mikko Kyröläinen kyseli varhaiskasvatuspaikkojen todellista tilannetta. 
  

 
Päätös Kunnanhallitus totesi, että Paljasuolle on tässä vaiheessa useita 

käyttövaihtoja ja niitä selvitetään.  
 
Kunnanhallitus toteaa, että hyvinvointilautakunnan ja -toimialan tulee 
pyrkiä toteuttamaan perheen arkea tukevalla tavalla työssä käyvien 
vanhempien lasten varhaiskasvatuspalvelut. Kunnanhallitus pyytää 
suunnitelmaa riittävien varhaiskasvatuspaikkojen turvaamisesta, jos 
kysyntä kasvaa tulevaisuudessa. 

 


